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Protokoll Läkemedelskommitténs möte 

Datum: 2023-12-06 

Tid: 08:45 – 11:30 

Plats: Varbergs Stadshotell 

Närvarande: Tamara Adem, Maria Aronsson, Johan Bergström, Erik Erickson Björstedt, 
Charlotta Eriksson, Peter Green, Helena Gustafsson, Frida Gårdstam, Mikael Olsson, Per 
Rabe, Lars Rödjer, Sandra Samuelsson,  

Adjungerade: Dejana Sekulic Mihajlovic 

 

1. Val av mötesordförande, sekreterare samt justeringspersoner 
Ordförande: Tamara Adem 

Sekreterare: Dejana Sekulic Mihajlovic 

Justerare (2 st): Sandra Samuelsson, Johan Bergström 

2. Godkännande av dagordningen 
 

Dagordningen godkändes. 
 
3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 
 
Föregående mötesprotokoll godkändes. 
 
4. Datum för vårens LkH-möte 
Det kommer att skickas ut mötesinbjudan till ledamöterna med justerade datum för vårens 
LkH-möten som är enligt följande: 

Vecka 5 – onsdag 31 januari. 

Vecka 11 – onsdag 13 mars. 

Vecka 20 – onsdag 15 maj. 

5. Rapport från informationsfarmaceut 
Charlotta och Dejana informerade om att det nu pågår ett efterarbete efter årets internat 
där samtliga kapitel skrivs in i wordpress. De flesta grupper har nu lämnat in sina kapitel, 
men några saknas fortfarande. 

För övrigt är det fortsatt restnoteringarna som avkräver en hel del tid. Levaxin har utgått ur 
förmånen för vissa styrkor, vilket också har medfört en del merarbete för att hitta en 
lösning för de patienter som berörs, inte minst för dospatienterna. 
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6. Läkemedelsmallar i Cosmic – erfarenheter från terapiinternaten 
Charlotta återrapporterade hur arbetet med mallarna gått under internaten. Inledningsvis 
var planen att göra en översyn av samtliga mallar i respektive terapigrupp men efter första 
internatet insåg man att det inte skulle finnas tillräckligt med tid för att validera mallarna. 
Detta bland annat pga. brister i framtagna mallar som t.ex. direkta fel, brist på information 
och patientsäkerhetsrisker. Generell återkoppling från samtliga terapigrupper var att det 
finns önskemål om att nuvarande receptfavoriter överförs till Cosmic, vilket även 
ledamöterna instämde i. Presentationen med sammanställningen bifogas protokollet vid 
utskick till ledamöterna.  

7. Läkemedelsmallar i Cosmic – återkoppling från LOJT på frågeställningar från 
LkH 

Tamara visade en presentation med svar på frågor från ledamöterna gällande mallarna i 
Cosmic som LOJT tagit fram. Linda Nordlöf, från LOJT, kommer till nästa LkH-möte i 
januari för att berätta ytterligare om mallarna och Cosmic. Presentationen bifogas 
protokollet vid utskick till ledamöterna. 

8. Ordförande informerar 
Tamara gick igenom några korta informationspunkter: 
 

• Anna Nilsson har fått tjänsten som informationsläkare i norra Halland för LkH  
(50 % tjänst). Anna är distriktsläkare på vårdcentralen Kungsbacka och kommer 
att påbörja sitt uppdrag 22 januari 2024. 

• Rekrytering av ny ledamot från vårdcentral i privat regi pågår. 
• Kort återrapportering från LOK-mötet i oktober. 
• Informationstext om LÄIF respektive LUPP har fått prioriteras ned. Publiceras på 

Vårdgivarwebben sannolikt under början av nästa år. 
• Tamara har fått prisoffert för den nya upplagan av FAS-UT men det saknas 

fortfarande beslut om hur den digitala utgåvan ska bekostas. 
• TLV har bjudit in till så kallade regiondialoger, där temat hittills har varit insulin, 

inhalationsläkemedel vid astma/KOL. Ämnet för nästa regiondialog är ADHD-
läkemedel. 

9. Rapport från LME 
Frida informerade om att det är en ökad efterfrågan på farmaceutiskt stöd från 
vårdavdelningarna. Stödet som efterfrågas är främst för läkemedelshantering och 
iordningställande av läkemedel, vilket skulle vara avlastande för sjuksköterskor. 

10.  Internatet 2024 
Fortsatt diskussion om tidpunkten för internatet 2024 med anledning av införandet av 
Cosmic. Efter en omröstning, där 11 ledamöter röstade för oktober medan en ledamot 
röstade för januari/februari, fattades beslut om att revisionen 2024 ska hållas i oktober och 
blir ett arbetsmöte under endast en dag per terapigrupp.  

11.  Rapport från informationssjuksköterska 
Punkten ströks. 
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12.  Rapport från informationsläkare 
Johan informerade om att terminens planerade informationsläkarbesök är genomförda och 
att det fortsatt är mycket problematik med restnoteringar. Ledmöterna diskuterar bl.a. 
konsekvenserna av att det ibland förskrivs samma substans i olika styrkor och/eller av olika 
fabrikat på grund av bristsituation vilket kan leda till felanvändning av läkemedel. 

13.  Seminarium 1, 2024 
Föreläsare till första seminariet 2024 är orofacialmedicinare, som delvis kommer att belysa 
hur läkemedelsbiverkningar kan yttra sig i munnen. Ett annat ämne som kommer att lyftas 
är slemhinneförändringar och vikten av att vissa patienter bör remitteras till tandvården 
innan bifosfonatbehandling sätts in. Tamara tar gärna emot ytterligare frågeställningar från 
ledamöterna som kan skickas till föreläsarna. 

14.  Övrigt 
Inga övriga punkter togs upp. 

15.  Mötets avslutande 
Mötet avslutades. 
 
 
 

 
 
Vid protokollet:   Vidi: 

Dejana Sekulic Mihajlovic  Tamara Adem 

 
 
 
 
Justeras:   Justeras: 

Sandra Samuelsson  Johan Bergström 
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